
VRAGEN COMMISSIEVERGADERING  

De commissie: Samen leven  

Vergaderdatum: 8-02-2018 

Steller en fractie: Petra van Nes  (Groep Van Nes-de Man) 

Agendapunt: 8. Kadernotitie subsidiebeleid 2018-2022 Ridderkerk 

Portefeuillehouder: mw. T. Keuzenkamp 

Datum indiening vraag bij griffie: 8-02-2018 

Datum ontvangst beantwoording college bij griffie: 8-2-2018 

Vraag 1:  notitie pag. 3 

Meetbare prestaties en resultaten, maatschappelijke doelstellingen… geeft dat juist extra 

administratiever rompslomp voor de aanvragers? 

Antwoord  

Door de aanvragers intensief te betrekken en hen mee te nemen in het nieuwe subsidieproces 

zorgen wij ervoor dat het geen extra administratieve rompslomp met zich meebrengt. 

Vraag 2: De quick scan is niet aan de stukken toegevoegd, kan dat alsnog voor de raadsvergadering? 

 

Antwoord 

De quick scan die gemaakt is zullen wij toevoegen aan de stukken voor de raadsvergadering. 

Vraag 3: In dit kader, blijft het dan mogelijk de verenigingen en kerken te blijven ‘subsidiëren’ voor 

de activiteiten die zij ontplooien als vervanging voor het ophalen van oud papier?  

 

Antwoord 
Na de vaststelling van de Algemene subsidieverordening zullen de nadere regels voor 
subsidieverlening opgemaakt worden in overleg met de beleidsadviseurs.  
 

Vraag 4: Hoe zit dat met de huur (marktconform) voor de verenigingen enz. die gebruik maken van 
panden van de gemeente? Zij hebben tot nu toe veel minder betaald. 
 

Antwoord 
Na de vaststelling van de Algemene subsidieverordening zullen de nadere regels voor 
subsidieverlening opgemaakt worden in overleg met de beleidsadviseurs.  
 
 

 


